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INTERPELACJA

Zgodnie ze Statutem Powiatu Mieleckiego składam interpelację w sprawie 
wyjaśnienia na jakim etapie jest proces wydawania decyzji scaleniowej w sprawie 
gruntów położonych w Padwi Narodowej. Czy postępowanie jest prowadzone 
obecnie przez samorząd powiatowy czy przez Samorządowe Kolegium 
Odwoławcze w Tarnobrzegu. Czy zapowiadany przez Pana starostę w mediach 
zespół specjalistów mających na celu wydanie decyzji co do której nikt z 
uczestników scalenia nie będzie miał zastrzeżeń został powołany, a jeżeli tak kto 
wchodzi w |ego skład.

Z poważaniem,

ymułaZbigniew


